
 

  

  

  

Αθήνα, 13 Φεβρουαρίου 2025 

  

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Να ληφθούν άμεσα μέτρα στήριξης του Νοσοκομείου Σερρών» 

 

Το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών βρίσκεται σε τραγική κατάσταση, 

αποτέλεσμα της πολιτικής διάλυσης του ΕΣΥ που ακολουθεί η κυβέρνηση και 

το Υπουργείο Υγείας. 

Ενδεικτικά, αναφέρουμε ότι το Νοσοκομείο λειτουργεί με 6 Παθολόγους, 

2 Αναισθησιολόγους και 1 Ουρολόγο με αποτέλεσμα να μη λειτουργεί η 

Ουρολογική Κλινική, στις εφημερίες στις δύο Παθολογικές Κλινικές να υπάρχει 

ένας Παθολόγος και η λίστα αναμονής για χειρουργεία να αριθμεί 1.200 

αναμονές.  

Η κάλυψη των προβλεπόμενων από τον Οργανισμό Λειτουργίας θέσεων 

ιατρικού προσωπικού βρίσκεται περίπου στο 50% που σε συνδυασμό με την 

πολιτική μετακινήσεων για την κάλυψη εφημεριών σε Νοσοκομεία άλλων 

πόλεων που εφαρμόζει η Διοίκηση της 4ης ΥΠΕ και το Υπουργείο εξουθενώνουν 

επαγγελματικά το προσωπικό και δημιουργούν κύμα φυγής και παραιτήσεων 

από το ΕΣΥ.  

Είναι χαρακτηριστικό ότι τον προηγούμενο μήνα ιατρός Παθολόγος 

ενεπλάκη σε τροχαίο ατύχημα κατά τη μετακίνηση στο Νοσοκομείο της Δράμας 

για την κάλυψη εφημερίας στο επίσης υποστελεχωμένο εκεί Νοσοκομείο.   

Ταυτόχρονα, η κυβέρνηση αρνείται να μονιμοποιήσει το επικουρικό 

προσωπικό και τους εργαζόμενους μέσω προγραμμάτων της ΔΥΠΑ 

συνεχίζοντας την εργασιακή τους ομηρία αλλά και τις μισθολογικές διακρίσεις 

που υφίστανται οι τελευταίοι.     
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  Η μη κάλυψη των κενών που δημιουργούνται έχει ως αποτέλεσμα την 

είσοδο εργολάβων ιδιωτών και στις τεχνικές υπηρεσίες πλάι σε αυτές της 

φύλαξης και της καθαριότητας ενισχύοντας την πολιτική παράδοσης του ΕΣΥ 

στους ιδιώτες που συστηματικά προωθεί το Υπουργείο Υγείας και η κυβέρνηση.  

Επειδή η Υγεία συνιστά δημόσιο αγαθό και δικαίωμα συνταγματικά 

κατοχυρωμένο, 

Επειδή το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών καλύπτει τις υγειονομικές ανάγκες της 

δεύτερης σε πληθυσμό Περιφερειακής Ενότητας της Κεντρικής Μακεδονίας,  

Επειδή οι ελλείψεις προσωπικού στο Νοσοκομείο έχουν περιέλθει σε τραγικά 

επίπεδα.  

  

 Ερωτάται  ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Θα προβεί άμεσα στην προκήρυξη όλων των κενών θέσεων του 

Οργανισμού Λειτουργίας του Γ.Ν. Σερρών; 

2. Προτίθεται να θεσπίσει επιπλέον κίνητρα, συμπεριλαμβανομένης 

της γενναίας αύξησης στους μισθούς, ιδιαίτερα για τους Ειδικούς 

Ιατρούς ώστε οι προκηρύξεις θέσεων να καταστούν ελκυστικές και 

να καλυφθούν τα οργανικά κενά; 

3. Προτίθεται να προβεί στη μονιμοποίηση του επικουρικού 

προσωπικού και όσων εργάζονται με συνεχείς ανανεούμενες 

συμβάσεις (και) μέσω προγραμμάτων της ΔΥΠΑ; 

     

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Δούρου Ρένα 

 



Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

  

 

 




